

ERRENTERIA - FISTERRA mendiz



2008ko abuztuaren bukaeran, Galizia gogoan eta buruan aspaldiko asmo bat: etxetik Fisterraraino oinez joatea eta mendiz egitea.

Bide honetarako ez zegoen mapa garbirik, ezta ibilbide zehatzik. Dena mendebalderantz; beti eguzki-sartzearen bila.

Bidai luzea ematen zuen. Honek behar zuen logistika antolatu, erosketak egin, motxila ondo kargatu eta prest!.

Etxetik irtetean, ate bat itxi eta beste bat zabaldu, Kantauriar Mendikatearena.

Ez zen erraza lagunik topatzea bidaiarako: hasieran Karmele Fernandez, ondoren Olatz Arozena eta besteetan bakarrik edo suertatzen zenarekin, horien artean Jaaps Mels holandarra.

Urriaren hasieran, lurra amaitu zen oinazpitan, harago itsasoa. Fisterran nengoen. Bainu bat hartu, mariskoa jan, ribeiro edan ta buelta etxera ... trenez.



Finales de agosto del 2008, empieza el viaje desde casa a Finisterre, con un propósito, hacerlo andando y por el monte.

No había mapa, ni GR, ni trazado que indicase el camino. Así pues, estaba claro, siempre hacia el Oeste y en busca del ocaso del sol.

Organizar la logística, hacer compras, cargar la mochila y ya está. Todo eso fue arduo, pero más fácil y corto que el propio viaje.

Al salir de casa se cerró una puerta y se abrió otra, la de la Cordillera Cantábrica.

No fue fácil encontrar compañero para el viaje: al principio Karmele Fernández, luego Olatz Arozena y en otros momentos solo o acompañado del que te encontrabas, entre esos el holandés Jaaps Mels.

A principios de octubre, no había más tierra que pisar, había llegado a Finisterre. Comer marisco, beber ribeiro y vuelta pa` casa ... esta vez en tren.